
I BU-sak 72/11 ble det vedtatt å redusere driften i Sofienbergparken barnepark til en avdeling. Det ble 
også vedtatt at administrasjonen skal komme tilbake med en helhetlig sak vedrørende barneparkens 
fremtid, og behov for gode halvdagstilbud.  
 
På spørsmål i OMK forrige uke svarte administrasjonen at det var svært få barn i barneparken. 
 
Venstres gruppe er nå blitt kontaktet av foreldre med barn i Sofienbergparken barnepark. Disse 
forteller at de har blitt tilbudt halvdag barnehageplass i heldagsbarnehage. Dette på tross av at de 
aldri har søkt om barnehageplass i utgangspunktet.  
 
Stemmer det at bydelen aktivt går ut til barneparkens brukere å tilbyr alternative tjenester de ikke har 
søkt? 
 
Avhengi av svaret, varsler vi oppfølgingspørsmål. Vi ønsker dette besvart i møte for avtroppende BU 
da barneparken har vært tema en mengde ganger i perioden. 
 
Jarl W. Alnæs 
Gruppeleder Venstre 
 
 


